
Uchwała Nr XLIV/418/2013
Rady Miejskiej w Karczewie
z dnia 24 września 2013 roku

w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/369/2013 Rady Miejskiej w Karczewie z dnia 28 
maja 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu na 
remont chodników przy drogach powiatowych na terenie Gminy Karczew w 2013 r.

Na podstawie art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 
2013 r. poz. 594 ze zmianami) oraz art. 216 ust. 2 pkt. 5, art. 220 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. 
o finansach publicznych (Dz. U. z 2013 r. Poz. 885 ze zmianami) uchwala się, co następuje: 

§ 1. W Uchwale Nr XL/369/2013 Rady Miejskiej w Karczewie z dnia 28 maja 2013 roku w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu na remont chodników przy drogach 
powiatowych  na  terenie  Gminy  Karczew  w 2013  r.,  zmienia  się  §  2  pkt.  1,  który  otrzymuje 
brzmienie następujące:
„ Wartość pomocy rzeczowej, o której mowa w § 1 powyżej nie przekroczy kwoty 101 500,00 zł 
(słownie: sto jeden tysięcy pięćset złotych).”   

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Karczewa.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodniczący Rady
  Tadeusz Marton



UZASADNIENIE

 Zgodnie z art. 220 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. 2013r. 
poz. 885 ze zmianami) z budżetu jednostki samorządu terytorialnego może być udzielona innym 
jednostkom  samorządu  terytorialnego  pomoc  finansowa  w  formie  dotacji  celowej  lub  pomoc 
rzeczowa. 

W Uchwale Nr XL/369/2013 Rady Miejskiej w Karczewie z dnia 28 maja 2013 roku w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu na remont chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Karczew w 2013 r., wartość nieprzekraczalnej pomocy rzeczowej 
wynosiła 100.000,00 zł.  W toku prowadzonych prac stwierdzono, że w celu zrealizowania prac 
konieczne jest zwiększenie pomocy rzeczowej o kwotę w wysokości 1 500,00 zł, co razem z kwotą 
udzielonej dotacji daje łącznie kwotę 101 500,00 zł . (słownie: sto jeden tysięcy pięćset złotych). 

Mając na uwadze powyższe podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

Przewodniczący Rady
  Tadeusz Marton




